

國際扶輪 3502 地區交換學生旅遊承諾書
Safety Rules for Taiwan Tour by Youth Exchange RI D3502

立承諾書人 _____ (Your Name), 本人保證參與旅遊期間一定遵守下列規則, 若有違反規定, 願接受第 12 條之處分, 絕無異議。 I agree that I shall comply with all relevant rules and regulations, serious violators will be deprived from participating in the exchange program (please refer to Safety Rules No.12)

1. 遵守行程時間規定, 不遲到, 以免影響行程的進行, 絕不脫隊獨自行動若有急事需離隊者, 應得到活動負責人准許。
Always return to the meeting point on time. If you have to leave your group for somewhere else, you should ask the coordinator or the tour leader for permission.
2. 應隨時注意安全, 若活動中發生意外事故或有發生意外事故之可能時, 應立即向活動負責人或導遊報告, 以便立即處理。
Watch out for your own safety and if an accident ever occurs, you must inform the activity coordinator or the tour guide as quickly as you can.
3. 「尊重他人, 合群和諧, 不可以有欺騙隱瞞之行為」。
Respecting others will help create a harmonious and cooperative group. We require all students to be honest with one another in all matters.
4. 攜帶證件及健保卡及應急現金並妥善保管, 以應付突發狀況。
Please carry your ID card and health insurance card with you for emergency.
5. 避免有危險性的行為及活動, 未經活動負責人的允諾, 不得從事水域活動。
Avoid participating in any dangerous activity, for your safety please avoid water activities without permission.
6. 勿與陌生人搭訕, 勿為其花言巧語所動, 不在夜間獨行, 勿進入隱蔽人跡罕至之處, 防範不良陌生人覬覦劫財施暴。
Be careful when interacting with strangers or flirting with others, beware of sexual harassment, do not go out alone at night, and please always take care of your personal safety.
7. 請遵守所到場所及住宿飯店的規定。
Please abide by all policies set by the visiting sites and hotels.
8. **旅途中嚴禁攜帶危害物質, 不得抽菸、飲用酒精飲料、使用禁藥。**
Dangerous goods are not allowed to bring at all time. No smoking; no drinking, no use of illegal drugs.
9. 晚上查房後, 不可離開飯店房間。
No student is to leave his or her hotel room after room check for any reason unless Rotarians are notified of an emergency that requires leaving the room.
10. 男生不可逗留在女生房間, 女生不可逗留在男生房間。不行擅自換房間。
No boys in girls rooms; no girls in boys rooms at ANY TIME. No changes of rooms.
11. 旅行中, 嚴禁一男一女單獨行動。
Intimacy and private activities with the opposite sex are prohibited.
12. 常脫隊或違反公約者, 活動負責人得以處罰或嚴禁其參與活動, 情節重大者, Inbound 學生遣送回國, Outbound 學生取消資格。
For those who violate the above safety rules, the activity coordinator or the tour guide has the right to withdraw the violators from the event. Serious violators will be deprived from participating in the exchange program afterwards.
13. 旅遊行程途中, 活動負責人有權利因路況或時間或其他不利於旅遊進行等因素而採取最適當之因應措施。
If unforeseen circumstances beyond our control require us to make necessary changes, we reserve the right to cancel or reschedule the itinerary.

立書承諾書人: _____
(Student's Signature)

日期 Date: _____ / _____ / 2024